



ЦЕРКОВЬ В ЧЕСТЬ ИКОНЫ БОЖИЕЙ МАТЕРИ «ВЛАДИМИРСКАЯ»  
РУССКОЙ ПРАВОСЛАВНОЙ ЦЕРКВИ ЗАГРЯНИЦЕЙ

14-a Douglas Road, Rocklea, QLD 4106

[www.roq.org.au/ROQ/Vladimir\\_Icon.html](http://www.roq.org.au/ROQ/Vladimir_Icon.html)

Настоятель Иерей Александр Бородин  
Священник Иерей Иоанн Уир

Моб: 0447289381  
Моб: 0438 007 837

[amborodin@gmail.com](mailto:amborodin@gmail.com)  
[rev.john.weir@rocor.org.au](mailto:rev.john.weir@rocor.org.au)

РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ НА МАЙ И ИЮНЬ 2019

4	Субб	Бдение	6:00 веч
5	Воск	<b>2-я Неделя по Пасхе (Антипасха), Ап. Фомы.</b> Божественная Литургия с раздачей освященного Артоса.	8:00 утр
7	Втор	<b>Радоница.</b> Пасхальное поминовение усопших. На кладбище Mt Gravatt Cemetery начиная с общей панихиды в Русской кладбищенской часовне.	10:30 ч.у. до 3 ч.в.
11	Субб	Бдение	6:00 веч
12	Воск	<b>3-я Неделя по Пасхе, Свв. жен мироносиц, Иосифа Праведного и Никодима.</b> Божественная Литургия + Молебен о здравии и спасении труждающихся в Сестричестве.	8:00 утр
18	Субб	→ Заседание приходского совета ← Бдение	4:30 веч 6:00 веч
19	Воск	<b>4-я Неделя по Пасхе, о расслабленном.</b> Божественная Литургия.	8:00 утр
25	Субб	<b>В св. Николаевском Соборе (в нашем храме нет службы):</b> <b>Всенощное Бдение с литией</b>	6:00 веч
26	Воск	<b>В св. Николаевском Соборе (в нашем храме нет службы):</b> Празднование престольного праздника св. Николаевского Собора. <b>Божественная Литургия.</b>	8:30 утр
1	Субб	Бдение	6:00 веч
2	Воск	<b>6-я Неделя по Пасхе, о слепом.</b> Божественная Литургия	8:00 утр
5	Сред	Отдание праздника Пасхи. Предпразднство Вознесения Господня <b>Всенощное Бдение с литией</b>	- 6:00 веч
6	Чет	<b>ВОЗНЕСЕНИЕ ГОСПОДНЕ.</b> Божественная Литургия	8:00 утр
8	Субб	Бдение	6:00 веч
9	Воск	<b>7-я Неделя по Пасхе, святых отцев 1-го Вселенского Собора.</b> Божественная Литургия	8:00 утр
15	Субб	<b>Всенощное Бдение с литией</b>	6:00 веч
16	Воск	<b>ПЯТИДЕСЯТНИЦА. ДЕНЬ СЯТОЙ ТРОИЦЫ. СОШЕСТВИЕ СВ. ДУХА НА АПОСТОЛОВ.</b> Божественная Литургия + Вечерня с коленопреклоненными молитвами.	8:00 утр
22	Субб	Бдение	6:00 веч
23	Воск	<b>1-я Неделя по Пятидесятнице, Собор Всех Святых.</b> Божественная Литургия	8:00 утр
24	Пон	<i>Начало Апостольского поста</i>	



## Parish of the Vladimir Icon of the Mother of God Russian Orthodox Church Outside of Russia

14-a Douglas Road, Rocklea, QLD 4106

[www.roq.org.au/ROQ/Vladimir\\_Icon.html](http://www.roq.org.au/ROQ/Vladimir_Icon.html)

**Rector:** Fr Alexander Borodin    **Mob:** 0447 289 381    [amborodin@gmail.com](mailto:amborodin@gmail.com)  
**Priest:** Fr John Weir    **Mob:** 0438 007 837    [rev.john.weir@rocor.org.au](mailto:rev.john.weir@rocor.org.au)

### SCHEDULE OF SERVICES FOR MAY & JUNE 2019

4	Sat	Vigil	6 pm
5	Sun	<b>2<sup>nd</sup> Sunday of Pascha, Holy Apostle Thomas.</b> Divine Liturgy with distribution of the Blessed Artos bread.	8 am
7	Tue	<b>Radonitsa.</b> Paschal commemoration of the departed. At Mt Gravatt Cemetery starting with a common panihida in the Russian cemetery chapel.	10:30 am to 3 pm
11	Sat	Vigil	6 pm
12	Sun	<b>3<sup>rd</sup> Sunday of Pascha, Holy Myrrbearing Women, The Noble Joseph and Nicodemus.</b> Divine Liturgy with moleben for the Parish Sisterhood.	8 am
18	Sat	<b>→ Parish Council Meeting ←</b>	4:30 pm 6 pm
19	Sun	<b>4<sup>th</sup> Sunday of Pascha, of the Paralytic.</b> Divine Liturgy.	8 am
25	Sat	<b>At St Nicholas Cathedral (no services at our parish): All Night Vigil with Litia.</b>	6 pm
26	Sun	<b>At St Nicholas Cathedral (no services at our parish): Celebration of St Nicholas Cathedral's Parish Feastday. Divine Liturgy.</b>	8:30 am
1	Sat	Vigil	6 pm
2	Sun	<b>6<sup>th</sup> Sunday of Pascha, of the Blind Man.</b> Divine Liturgy.	8 am
5	Wed	Apodosis (Leavetaking) of Pascha. Forefeast of the Ascension. <b>All Night Vigil with Litia.</b>	- 6 pm
6	Thu	<b>THE ASCENSION OF OUR LORD.</b> Divine Liturgy.	8 am
8	Sat	Vigil	6 pm
9	Sun	<b>7<sup>th</sup> Sunday of Pascha, Holy Fathers of the 1<sup>st</sup> Ecumenical Council.</b> Divine Liturgy.	8 am
15	Sat	<b>All Night Vigil with Litia</b>	6 pm
16	Sun	<b>SUNDAY OF PENTECOST. TRINITY SUNDAY. THE DESCENT OF THE HOLY SPIRIT ON THE APOSTLES.</b> Divine Liturgy + Vespers with the kneeling prayers of Pentecost.	8 am
22	Sat	Vigil	6 pm
23	Sun	<b>1<sup>st</sup> Sunday after Pentecost, Sunday of All Saints.</b> Divine Liturgy	8 am
24	Mon	<i>Start of the Apostles Fast</i>	